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Maj 2015 

Generalforsamlingen er nu bag os, men som der blev gjort opmærksom på i indkaldelsen, var der 
en del udfordringer, der skulle behandles og som stadig er under diskussion. 
Bestyrelsen har derfor arbejdet videre og nu nået dertil, hvor en ekstraordinær generalforsamling 
kan afholdes samt vi også har fastsat en dato for et informationsmøde til at behandle forslag til nye 
vedtægter. Desuden er regnskabet for 2014 endelig klar til at blive omdelt - dette vil ske sammen 
med generalforsamlingsreferatet og dagsorden til ekstraordinære generalforsamling i løbet af den 
kommende uge. 
 
Brian Bruhn Knudsen 

 

Indkaldelse til ekstraordinær generalforsamling i E/F Tårnby 

Vænge 

Tirsdag den 26. maj 2015 kl. 19.00 
Mødelokale 1 på Tårnby Hovedbibliotek 
 
Dagsorden vil blive omdelt snarest inklusiv budgetforslag for 2015. 
Bestyrelsen har stadig den holdning, at det er nødvendigt med en stigning i fællesbidraget på 20%.  
Desuden har vi valgt, at samle fællesbidrag og konsolideringen til et samlet fællesbidrag fremover. 
Ydermere vil GF referatet inkludere et tillæg “forslag D” til løsning af forenings økonomiske 
forviklinger i forbindelse med låntageres ydelse kontra låneydelse til Spar Nord, som bestyrelsen vil 
foreslå som løsningsmodel på den ekstraordinære generalforsamling. 
Sidst men ikke mindst, skal vi have valgt en ny revisor samt revisorsuppleant. Bestyrelsen er ved 
at undersøge mulige kandidater, som vil blive stillet på valg. 

Informationsmøde angående nye vedtægter samt husorden 

Onsdag den 10. juni 2015 kl. 19.00 
I vores gård - alternativt flytter vi mødet ind privat, hvis vejret ikke tillader et udendørs møde 
 
Alle medlemmer inviteres til at deltage. 
Vi vil gennemgå hvad de nye vedtægter generelt kommer til at betyde punkt for punkt og desuden 
har alle også muligheden for at diskutere eventuelle forslag til ændringer. 
I har alle modtaget forslaget til nye vedtægter samt husorden i indkaldelsen til den overståede 
ordinære generalforsamling. 

Diverse 

Bestyrelsen har erfaret, at mange dørtelefoner har defekter. Vi arbejder på at finde en teknikker til 
at gennemgå og forhåbentligt reparere defekte telefoner. 
Vinduerne i kælderen har det ikke godt. Vi håber, at kunne finde en tømrer til at reparere de 
værste, og efterårets arbejdsweekend til blandt andet inkludere træbehandling af vinduerne. 
Sidst men ikke mindst er projektet med udendørs lys i indkørslen midlertidigt indstillet. 


